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In het AO van 9 februari jongstleden over de uitgelekte brief van de Raad van Bestuur van de Publieke 
Omroep heeft mevrouw Vergeer (SP) de volgende vraag gesteld over de sportgelden van de Publieke 
Omroep : “Is het budget voor het eredivisievoetbal elders ingezet en is het daarmee verloren voor de 
functie sport?” Hieronder treft u de antwoorden aan. 
 
Allereerst wil ik benadrukken dat sportrechten tot de reguliere programmakosten van de publieke 
omroep behoren. Het bedrag wordt dan ook gefinancierd uit het reguliere budget van de publieke 
omroep. Verder heeft de Publieke Omroep in 2005 extra budget gevraagd in verband met de stijging 
van de sportrechten. Hierop heb ik vervolgens een reservering gemaakt en een bedrag geoormerkt 
voor dit doel. Daaraan was de voorwaarde verbonden dat de landelijke publieke omroep een 
afzonderlijke onderbouwing van de extra benodigde financiële middelen voor sportrechten levert. Het 
bedrag zou dan vervolgens worden toegekend indien de noodzaak voor inzet van dit bedrag door de 
publieke omroep voldoende duidelijk was gemaakt. Het bedrag is in 2005, mede als gevolg van het niet 
aankopen van de samenvattingen van het Nederlandse eredivisie voetbal, uiteindelijk niet meer door 
de Publieke Omroep aangevraagd. 
 
De Raad van Bestuur heeft op 27 oktober 2005 in een brief aan de vaste commissie van OCW 
informatie gegeven over de vrijval van middelen als gevolg van het niet aankopen van de 
uitzendrechten voor de samenvattingen van het eredivisie voetbal. Deze brief is als bijlage bij deze 
brief bijgesloten. 
Een deel van de uitzendrechten voor wat betreft het nationale eredivisievoetbal is in 2005 van de NOS 
naar Talpa overgegaan. Het rechtenbedrag dat met dit contract voor de uitzending samenvatting 
eredivisie gemoeid was bedroeg € 23 miljoen. Als gevolg hiervan is het voor deze aankoop beschikbare 
budget in eerste instantie vrijgevallen. Tegelijkertijd heeft als gevolg daarvan een verlies aan STER 
inkomsten in 2005 plaatsgevonden, dat ten laste is gebracht van het budget landelijke publieke 
omroep. Het gaat hier om een bedrag van € 14 miljoen. In de brief van de Raad van Bestuur van 
oktober 2005 werd nog een bedrag vermeld van € 20 miljoen.  
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Hierdoor is binnen de begroting van de publieke omroep niet een bedrag van € 23 maar van € 9 miljoen 
vrijgevallen.  
Tegelijkertijd zijn er gaten ontstaan in de programmering van de publieke omroep als gevolg van het 
feit dat de uitzendrechten niet zijn aangekocht. Deze gaten worden gevuld met programma’s voor een 
breed publiek, waaronder sport. Het bedrag dat overgebleven is na de korting op het budget is derhalve 
ingezet voor deze vervangende programmering. 
 
De staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap, 
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